
Referat Bestyrelsesmøde 17-09-2024: 

 

1. Siden sidst/bordet rundt i udvalgene: 

 

Krolf: Byfest med Krolf og Lundsmark med smørrebrød. Super hyggeligt. Klubmesterskab med 
16 deltagere. I gang med at male Krolfskuret udvendig. Tom har bedt Nørremarkens El-service 
om at servicere varmepumpen i Krolfskuret. Willy og Tom har sammen med Bart kigget op 
toilet iKrolfskuret. Bart kommer med et overslag. 

  

Fodbold: Ny sæson i gang. U13 med Jerome/Keld mest HIF spillere. U15-16 Jonas har taget 
over for Jan H. Flere er flyttet til Ribe og på efterskole. 8-mands er trukket ud. Små Fødder med 
Jens S. er fint med deltagere. Senior Herrer - 16 spillere Mikael T. styrer det. Indendørs bliver 
nok ikke til noget som i 2023, da det skal aftale s 3/4 år i forvejen med Hallen i Gredstedbro. 
Det er svært, når vi ikke ved om der er hold. Lasse og fam. har malet og ryddet op i Kridtrum. 
Lasse har kontaktet Bo Schmidt for nedgravning af faskiner til afløb i Boldskuret, hvilket skulle 
have været gjort ifb. bygning af boldskuret. Ungdomstrænere i ØVIF og HIF har fået nyt tøj. 
Lasse rydder op i trøjer, så der bliver mere plads til Byfesten i det gamle boldrum. Vi skal evt. 
have nye koder til nøglebokse eller finde et andet system, da ungdomsspillerne kender 
koden? Lasse kigger på reparation af støvlekostene udenfor. Tom har skaffet en ny kridtmand: 
Tommi Kaas Hansen. Lasse laver en aftale med ham om en overdragelse fra 2025. Der skal 
laves kontrakt med ham, så han kan få udbetalt godtgørelse.  

 

Motion: Æ Quernstensløb forløb perfekt - 262 tilmeldte mod 252 i 2023. Der er ikke så mange 
tilbage af de faste løbere, grundet skader og de der er flyttede. Et par stykker løber hver fredag 
morgen kl 4.30. Der har været opstart af begynderhold i løb med 4-5 deltagere on/off. 
Gangmotion er stadig 5-6 deltagere. 

 

Holdtræning: Mandag yoga halv tilmelding. Instruktør får meget ros og skal på 
genopfriskningskursus. Onsdag gymnastik; F/B fuldt booket. Nye instruktører.Spilop-hold: 
halvt booket. Instruktører skal på kursus. Arbejder stadig videre i et fitnesshold, men lokalerne 
er en udfordring.  

 



Badminton: Der er observeret ved badminton d. 5/9 er i Ribelund: kl. 17-18 = 1 bane brugt, kl. 
18-20 = 2 baner og kl. 20-21 alle 3 doublebaner optaget. Jørgen har kun været der den ene 
gang. Og har ikke fundet en suppleant.  

 

Fælles: Ifb. med Byfesten afviklede ØVIF Æ Quernstensløb torsdag. Lørdag arrangende vi 
morgenfitness på p-pladsen kl. 08:15-09:00. Efterfølgende var der "kom og prøv" Pentanque 
kl. 10:00-13:00. Der er stadigf lidt bøvl med varmt vand i baderummene og Tom har bestilt EK 
til at komme og fixe både det og lampen i klubhuset. I løbet af oktober sender Tom 
budgetskemaer for 2025 ud til alle udvalg, som I så får nogle uger til at lave, så vi kan 
gennemgå dem på næste møde.  

 

 

2. Byfest - jf. Malene Arnum. Overskud på ca. 23.000. godt afviklet, Mange gode aktiviteter. 
Besøg af mange børnefamilier.  

 

3. Økonomi - pt. Kr. 74.000 i overskud inkl. de kr. 50.000 fra ÆQ Run, hvor der dog mangler at 
bogføres nogle omk. endnu. Der kommer et Juleløb i Ribe i dec. der også generer noget 
overskud. 

 

4. Forsamlingshus/Byggeudvalg - Fondsudvalget bestående af Karin Jensen og Annemette 
Andersen fra Forsamlingshuset og Tom fra ØVIF amt Anne Marie Slajkjær fra EK er begyndt 
med Fondssøgningerne. Tom sender en Finansieringsplan og løbende oversigt over hvor 
meget søger vi de forskellige fonde. Budgettet er på kr. 2,4 mio. og vi har selv pt. tkr. 655. Vi har 
hver puttet tkr. 300 i + Fællesrådet har givet tkr. 30 og det frivillige arbejde ved Vinfestivalen har 
givet tkr. 25. 

 

5. Evt. MS Outlook - Tom forespurgte på nyt mailssystem til info@ostervedstedif.dk. Fik grønt 
lys til at bruge lidt penge her. Vi må se om det virker?  

 

6. Næste møde (budgetmøde + julefrokost) 19/11 - Tom undersøger v/Hans på Storkesøen, 
om vi kan få et lokale for os selv derude? 


